
FRACTIE DORDRECHT

Dordrecht, 20 juni 2023 
 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders Dordrecht 
 
 
Geacht college, 
 

 

 

 
MANAGEMENT 
 
• Sturingsstructuur: scheiding directeurschap 
U geeft in uw antwoord (op onze eerdere art.40 vragen) aan dat u geen aanleiding ziet om de sturings-
structuur aan te passen. Dit vinden wij vreemd, omdat ondanks de gescheiden subsidieverantwoording de 
directeur te allen tijden de eindverantwoordelijke is en niet de manager. Met andere woorden de directeur 
vraagt in feite voor zijn eigen organisatie subsidie aan en besluit en verantwoordt deze ook voor zichzelf. 
Hij is immers ook directeur van de SOJ. Daarbij vinden wij het principieel onjuist om een functionaris in 
een dergelijke positie te brengen, zeker bij twee organisaties waar de belangen politiek en maatschappe-
lijk onder een vergrootglas liggen.  
  
- Hoe kan het dat het college deze sturingsstructuur, die ons inziens een vorm van belangenverstrenge-

ling is, niet als aanleiding ziet om aangepast te worden?  
- Bent u het met ons eens dat de politieke en maatschappelijke belangen een goede borging van func-

tiescheiding noodzakelijk maakt? Zo niet, waarom niet?  
  
FINANcIëN  
  
• Scheiding WMO en jeugdgelden  
Veilig Thuis is een organisatie voor onderzoek, advies, informatie en doorverwijzing en biedt zelf geen 
hulpverlening. Dit is wettelijk bepaald. Bijna elke Veilig Thuis organisatie wordt betaald vanuit de WMO 
gelden, het onderzoek richt zich immers ook op de volwassenen en daarmee indirect op de veiligheid van 
het kind. Het lijkt ons daarom ook logisch dat dit betaald wordt vanuit de WMO-gelden, en niet vanuit de 
Jeugdgelden. Daarnaast hebben wij altijd een tekort op de Jeugdgelden en een overschot op de WMO. 
Daarbij worden landelijk veelal deze kosten via de WMO-middelen bekostigd.   
  
- Is het college niet ook van mening dat wanneer we Veilig Thuis van de WMO-gelden gaan  

bekostigen, we hiermee het tekort op de Jeugdgelden een stukje opheffen?  
- Wij zijn er ons van bewust dat een deel van de WMO-gelden ‘vrij besteedbaar’ zijn. Echter, bent u met 

ons van mening dat de bekostiging uit de WMO-middelen meer past in de lijn zoals een groot deel van 
de overige gemeenten dit doet? 

- Is het college het dan met ons eens dat de financiering vanuit de WMO-middelen dan een meer  
zuivere financiering is? Zo niet, waarom niet? 

 
JEUGDZORG 
  
Wij zouden graag weten:  
• Hoeveel jongeren maken gebruik van verlengde jeugdzorg (17-23 jaar)?  
• Hoeveel jongeren melden zich bij de wijkteams?  
 
 

ART. 40 VRAGEN Deel II: DG&J EN JEUGDZORG



 
• Is er tussen de wethouder en de Inspectie Jeugdzorg gesproken over het niet halen van de gestelde 

norm?  
• Hoe stuurt het college op kwaliteit van de wettelijke zorgplicht uit de Jeugdwet en WMO 2015 in  

Dordrecht in het bijzonder als er geen cijfers over Veilig Thuis beschikbaar zijn?  
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